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Zápis 
 

z 4. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 5.4. 2005 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
Hosté: rek. Růžička, pror. Moravcová, pror. Labík, pror.Bernauer, pror. Sýkora, pror. Staněk, 
kvestor Kopřiva, ing. Chválná 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 
1. Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT Praha za rok 2004 
2. Výroční zpráva o činnosti VŠCHT Praha za rok 2004 
3. Různé 
 
V úvodu pan rektor uvedl, že předložené zprávy jsou v souladu s rámcovou osnovou MŠMT. 
Obě zprávy byly posouzeny interním auditem (ing. Dvořák – auditor a ing. Kavalcová – 
referát kontroly) a pan rektor seznámil AS s kladným výsledkem tohoto posouzení. 
 
Ad 1 - Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT Praha za rok 2004 
Následovala diskuze, kde bylo poukázáno na značné množství nepřesností a drobných 
formálních chyb, které budou sumarizovány a předány k zapracování do konečné verze. 
 
Po delší diskusi Akademický senát Výroční zprávu o hospodaření VŠCHT Praha za rok 2004 
schválil (18 – 0 – 0). 
 
 
Ad 2. - Výroční zpráva o činnosti VŠCHT Praha za rok 2004 
V diskuzi někteří členové senátu sdělili, že postrádají kvalitativní srovnání VŠCHT s 
ostatními školami obdobného charakteru v ČR ale i v rámci EU. Pan rektor přislíbil, že se 
pokusí v rámci konference rektorů najít možnost vytvoření kriterií pro potřebná srovnání. 
Podobně chce profesor Labík tuto záležitost (objektivizace dat se srovnatelnými  chemickými  
školami) řešit na budoucím setkání prorektorů nám podobných škol. 
Podobně v diskuzi zazněla zmínka o „vizi“ a perspektivě školy a jejího dalšího vývoje. Pan 
rektor AS seznámil s tím, že s tímto počítá v dlouhodobém záměru, který se připravuje. 
V diskuzi byly zmíněny formální chyby a překlepy, předseda AS je shromáždil a předá je a 
bude se podílet na jejich zapracování do konečné verze, podobně jako u předcházející zprávy 
o hospodaření. 
 
Následně akademický senát Výroční zprávu o činnosti VŠCHT Praha za rok 2004 schválil 
(19 – 0 – 0). 
 
 
Ad 3. Různé 
Celá diskuze byla široce zaměřena na problém studenti (zejména DSP), jejich financování 
v souvislosti s účastí na konferencích, cestovným, a podobně , a to nejenom z prostředků 
grantových. Bylo zmíněno, že záležitost řeší příslušný výnos a oběžník. Bylo doporučeno při 
uzavírání DPP a DPČ konzultovat s ing. Bártovou, aby se předešlo případnému zdvojení 
smluv. Dále byly zmíněn způsob řešení této problematiky na AV ČR (zaměstnání doktorandů 



 2 

na 0,1 úvazek). Tento způsob při počtu doktorandů na VŠCHT by přinesl neúnosné zatížení 
rozpočtu mzdových prostředků školy a za současných podmínek s ním není možno počítat 
(p.rektor). 
 
Vedení školy bylo upozorněno na skutečnost, že ve Statutu VŠCHT nejsou uvedeny nejnověji 
akreditované studijní programy – změna přílohy se připravuje a bude předmětem jednání 
příštího zasedání AS. 
 
Na příštím zasedání AS, které se bude konat 26.4.2005 od 14 hod. ve velké zasedací síni 
rektorátu budou na programu Stipendijní řád, příloha Statutu VŠCHT (názvy stud. progr.) a 
na přání pror. Moravcové bude část věnována diskuzi o problematice vědy a výzkumu - 
podpoře a rozvoji - na VŠCHT. 
 

 
 

 
 

Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M.Březina  


